
„Předsedkyní se stala z leknutí.“
Koncentrované zlo Pekarová podle Babiše
nerozumí zahraniční politice. Tato “rádoby
politička”, která jakoby z oka vypadla svému
slovenskému protějšku loutkovodičce blbke
Remišové – obě nerozumí naprosto ničemu,
jen bulí telecí oči a žvaní a tlachají, žvaní a
tlachají…
- CZ24 News | 16. ledna 2022

ČESKO: Je důležité budovat osobní vazby v zahraničí, otevírá to dveře našim firmám, řekl v
rozhovoru pro deník Právo bývalý předseda vlády Andrej Babiš (ANO). Kritizoval pak výrok
předsedkyně Poslanecké sněmovny Markéty Pekarové Adamové (TOP 09), která popřála Maďarům,
aby se jim podařilo vyhnat Orbána. „Ukazuje, že vůbec nerozumí zahraniční politice,“ řekl Babiš.
Otázky světového míru chce nechat velmocem.

Andrej Babiš od počátku kritizuje novou vládu Petra Fialy. Při jednání o vyslovení důvěry vládě měl
jeho projev v Poslanecké sněmovně 84 minut. „Projev ke schůzi o důvěře vládě jsem připravoval 14
dní a xkrát ho přepisoval,“ popsal předseda hnutí ANO proces přípravy. I tak se mu ale podle svých
slov nepodařilo vyjmenovat vše, co se jeho vládě podařilo.

 

 

Jedním z bodů vládního programu, se kterým Babiš nesouzní, je zahraniční politika. Zatímco nová
vláda chce dbát na dodržování lidských práv, podle Babiše je na prvním místě byznys. „Když
prezident Francie nebo německá kancléřka jedná v Číně, tak se v tiskovém prohlášení vždy objeví
něco o lidských právech, ale na prvním místě je byznys,“ řekl v rozhovoru bývalý premiér. „Nejsme
světová velmoc. Nemáme sílu vybojovat světový mír, to nechme těm velkým, kteří o to ale moc
neusilují,“ dodal. Důležité je podle něj také v zahraničí budovat dobré osobní vztahy. Uvedl, že dobré
vztahy s politickými aktéry ze zahraničí otevírají dveře českým firmám. „Na trzích nás nahrazují
právě země, které o lidských právech sice mluví, ale v reálu čile obchodují,“ řekl Babiš.

Sám Babiš prý měl velice dobré vztahy s vietnamským prezidentem a premiérem, s tureckým
prezidentem nebo indickým a thajským premiérem, doplnil, že samozřejmě i s maďarským
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premiérem. Právě toho v minulých dnech kritizovala předsedkyně Poslanecké sněmovny Markéta
Pekarová Adamová (TOP 09). „Češi svého Babiše už vyhnali. Pevně doufám, že se to povede
i Maďarům,“ napsala Pekarová Adamová na facebooku. „Pro Českou republiku je důležité, aby
Maďarsko v dubnových volbách zvolilo změnu – stejně jako my,“ napsala také v příspěvku. O pár dní
později maďarského premiéra kritizovala i na twitteru, kde uvedla, že „Viktor Orbán de facto
podpořil střelbu do občanů Kazachstánu a příjezd ruské armády“.

„Ukazuje, že vůbec nerozumí zahraniční politice,“ řekl na konto předsedkyně Poslanecké sněmovny
Andrej Babiš. „Její vyjádření jsou nemístná, protože Maďarsko je velký investor a náš velký obchodní
partner a politický spojenec v EU,“ dodal. Podle něj by si také Pekarová Adamová měla uvědomit, že
„se z leknutí stala třetím nejvyšším ústavním činitelem a že už nemluví jen za marginální
pětiprocentní stranu“.

Babiš se v rozhovoru vyjádřil i k novému ministrovi zahraničí Janu Lipavskému, s jehož jmenováním
měl problém prezident republiky Miloš Zeman. Ve svém projevu ve sněmovně Babiš Lipavského
pochválil, když řekl, že je mladý a nadějný politik. „Myslel jsem to ironicky,“ objasnil expremiér a
dodal, že je podle něj Lipavský ještě moc mladý a nezkušený, aby se mohl rovnat s ostatními
ostřílenými diplomaty.

Andrej Babiš spolu se svým hnutím ANO zamířil do opozice. Od začátku slibuje, že bude opozicí
konstruktivní. Po Babišově přechodu do opozice se ale také mluví o jeho kandidatuře na Hrad. Sám
se prý ještě nerozhodl a musí se poradit i s rodinou. Čas na rozhodování si dal do září.
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